
Zápisnica
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania a mládeže Mestského zastupiteľstva v Rožňave 

dňa 13.3.2019

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie komisie  otvoril jej predseda Mgr. Eduard Mihók, privítal všetkých prítomných 
a oboznámil  ich  s programom  zasadnutia.  Všetci  prítomní  členovia  komisie   súhlasili  s 
navrhnutým programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili. 

Číslo hlasovania: 1  
Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania 

Číslo uznesenia:   -
Členovia komisie hlasovali: 7

1/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

2/ Mgr. 
Zoltán 
Breuer

3/ Mgr. 
Richard 
Szőllős

4/ PhDr. 
Peter 
Lőrincz

5/ 
Zoltán 
Várady

6/ Mgr. 
Zuzana 
Hencelov
á

7/ Mgr. 
Zuzana 
Hamelliov
á 

8/ Mgr. 
Blanka 
Boldiová

9/ Ing. 
Róbert 
Beník

za za za za za za za

Na základe požiadavky pani Emílie Šmírovej riaditeľky školskej jedálne pri MŠ Vajanského 
prítomnej  na  rokovaní  komisie,  členovia  komisie  hlasovaním  odsúhlasili,  aby  mohla 
predniesť svoje požiadavky.

Číslo hlasovania: 2  
Bod rokovania:    Umožnenie diskusného vstupu pani Emílie Šmírovej 

Číslo uznesenia:   -
Členovia komisie hlasovali: 7

1/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

2/ Mgr. 
Zoltán 
Breuer

3/ Mgr. 
Richard 
Szőllős

4/ PhDr. 
Peter 
Lőrincz

5/ 
Zoltán 
Várady

6/ Mgr. 
Zuzana 
Hencelov
á

7/ Mgr. 
Zuzana 
Hamelliov
á 

8/ Mgr. 
Blanka 
Boldiová

9/ Ing. 
Róbert 
Beník

za za za za za za za

Diskusia:
Zo strany pani Šmírovej odznela otázka či sa môže ako občan mesta zúčastňovať zasadnutia 
komisie, pričom by obhajovala záujmy školských jedální v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. 
Nakoľko zasadnutia  komisie sú verejné zasadnutí  komisie vzdelávania a mládeže sa môže 
zúčastňovať  bez  problémov.  Po  vyriešení  nedorozumenia  v komunikácii  medzi  členkou 
komisie a riaditeľkami školských jedální pani Šmírová rokovanie komisie opustila. 

k     bodu č. 1  
Návrh rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových a     príspevkových organizácií na   
roky 2019-2021

Ing. Klára Leskovjanská – v krátkosti uviedla prerokovávaný materiál. Súčasťou sú rozpočty 
rozpočtových  a príspevkových  organizácií.  Rozpočet  je  predkladaný  ako  nevyrovnaný  so 



stratou.  V súčasnosti  prebiehajú  jednania  s jednotlivými  bankami  o dofinancovanie  tohto 
schodku s najlepšími podmienkami. Vyhodnotenie ponúk bude predložené na rokovaní MZ. 

Diskusia:

Mgr. Zoltán Breuer – kapitálové výdavky pri materských školách sú uvedené v jednej sume 
a požaduje  ich  rozdelenie  podľa  jednotlivých  položiek.  130000  ŠJ  Zlatá  2  a 165000  MŠ 
Ernesta Rótha. Ďalšia otázka smerovala k rekonštrukcii  strechy na MŠ E. Rótha z financií 
z predkladaného projektu. Túto informáciu upresnila Ing. Jaroslava Jánošíková v tom zmysle, 
že  predloženie  projektu  by  bolo  možné  stihnúť  v 2.  etape  do  konca  júna,  ale  v žiadnom 
prípade  nie  je  možné  z projektových  peňazí  stihnúť  túto  rekonštrukciu  v čase  letných 
prázdnin,  preto  sú  naplánované  financie  v rozpočte  mesta.  Ostatné  kroky  sú  závislé  od 
vyjadrenia posudzovateľov projektu.  

Číslo hlasovania: 3  
Bod rokovania:   Návrh rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových a príspevkových organizácií na roky 
2019-2021
 
Číslo uznesenia:   01/03/2019
Členovia komisie hlasovali: 8 

1/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

2/ Mgr. 
Zoltán 
Breuer

3/ Mgr. 
Richard 
Szőllős

4/ PhDr. 
Peter 
Lőrincz

5/ 
Zoltán 
Várady

6/ Mgr. 
Zuzana 
Hencelov
á

7/ Mgr. 
Zuzana 
Hamelliov
á 

8/ Mgr. 
Blanka 
Boldiová

9/ Ing. 
Róbert 
Beník

za za za za za za za za

Uznesenie č. 01/03/2019 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave  schváliť 
rozpočet mesta vrátane rozpočtov RO a PO na roky 2019 – 2021 podľa uznesenia na str. 2

k     bodu č. 2  
Návrh  na  prehodnotenie  „Zásad  participatívneho  rozpočtu  v     meste  Rožňava“  a   
„Štatútu participatívneho rozpočtu mesta Rožňava „

Ing. Klára Leskovjanská -  odprezentovala predložený materiál.

V prílohe  materiálu  sú  predložené  platné  dokumenty:  Zásady  participatívneho  rozpočtu 
v meste  Rožňava“  a  „Štatút  participatívneho  rozpočtu  mesta  Rožňava“  a návrh  zmien 
z dôvodu potreby  ich aktualizácie.
Pre rok 2019 boli uznesením MZ č. 138/2018  zo dňa 27.9.2018 schválené nasledovné témy:
Verejné priestranstvá, Mládež, kultúra a šport, Životné prostredie.
Z uvedeného  dôvodu  je  potrebné  vypracovať  štatút  pre  rok  2019,  schváliť  čiastku  pre 
participatívny  rozpočet   v rozpočte  mesta  pre   rok  2019  a schváliť  výkonný  výbor  – 
koordinátora a členov výboru. V roku 2018 bol za koordinátora výkonného výboru menovaný 
zástupca primátora p. Dionýz Kemény. 
Zo strany bývalých poslancov bol daný návrh na realizáciu participatívneho rozpočtu na roky 
2019  –  2020.  Následne  je  potrebné  upraviť  aj  dátumy,  ktoré  súvisia  s harmonogramom 
realizácie participatívneho rozpočtu.



Diskusia:
Bez diskusie.

Číslo hlasovania: 4  
Bod  rokovania:  Návrh  na  prehodnotenie  „Zásad  participatívneho  rozpočtu  v meste  Rožňava“  a   „Štatútu 
participatívneho rozpočtu mesta Rožňava „

 

Číslo uznesenia:   02/03/2019
Členovia komisie hlasovali: 8

1/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

2/ Mgr. 
Zoltán 
Breuer

3/ Mgr. 
Richard 
Szőllős

4/ PhDr. 
Peter 
Lőrincz

5/ 
Zoltán 
Várady

6/ Mgr. 
Zuzana 
Hencelov
á

7/ Mgr. 
Zuzana 
Hamelliov
á 

8/ Mgr. 
Blanka 
Boldiová

9/ Ing. 
Róbert 
Beník

za za za za za za za za

Uznesenie č. 02/03/2019 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 
„Zásady...“ a „Štatút ...“ podľa návrhu v predkladanom materiáli.

k     bodu č. 3  
Štatút mesta Rožňava – návrh     

Mgr. Juraj Halyák – odprezentoval predložený materiál

Štatút  mesta  Rožňava  (ďalej  len  „štatút“)  je  základným  normatívno-právnym  a 
organizačným predpisom mesta. Pôvodné znenie platného štatútu bolo schválené v roku 1993. 
V priebehu  nasledujúcich  rokov bol  štatút   novelizovaný,  pričom v porovnaní  so  štatútmi 
iných okresných miest je neprimerane rozsiahly.

Navrhujeme  schváliť  nový  štatút predovšetkým  s nasledovnými  zmenami  oproti 
súčasnému zneniu:

1.  Bude obsahovať v podstatne menšej miere ustanovenia,  ktoré sú prevzaté  zo zákonnej 
alebo  podzákonnej  celoštátnej  úpravy (napr.  rozpočtový  proces,  rozpočtové  provizórium, 
peňažné  fondy,  záverečný  účet  mesta,  ozdravný  režim  a nútená  správa,  odmeňovanie 
zástupcu  primátora,  náhrady  poslancov)  alebo  sú  upravené  samostatnými  všeobecne 
záväznými nariadeniami (napr.  používanie symbolov mesta,  kronika,  miestne referendum, 
zhromaždenie obyvateľov mesta).
2. Zakotví presné počty členov komisií MZ.
3. V súlade s novelizovaným § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov na prijatie uznesenia MZ o udelení čestného občianstva mesta Rožňava 
a udelení Ceny mesta Rožňava bude postačovať súhlas nadpolovičnej väčšiny prítomných 
poslancov.
4.  Nebude  mať  charakter  VZN  (tento  názor  v poslednom  období  prevládol  v odbornej 
verejnosti) a bude schvaľovaný nadpolovičnou väčšinou hlasov prítomných poslancov.
5. Bude zosúladený s platnými právnymi predpismi.



Do materiálu  boli  zapracované  pripomienky,  ktoré  boli  vznesené  na zasadnutiach  komisií 
v mesiaci február – napr. Hlavný architekt mesta.

Diskusia:
Bez diskusie.
 

Číslo hlasovania: 5  
Bod rokovania:  Štatút mesta Rožňava – návrh

Číslo uznesenia:   03/03/2019
Členovia komisie hlasovali: 

1/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

2/ Mgr. 
Zoltán 
Breuer

3/ Mgr. 
Richard 
Szőllős

4/ PhDr. 
Peter 
Lőrincz

5/ 
Zoltán 
Várady

6/ Mgr. 
Zuzana 
Hencelov
á

7/ Mgr. 
Zuzana 
Hamelliov
á 

8/ Mgr. 
Blanka 
Boldiová

9/ Ing. 
Róbert 
Beník

za za za za za za za za

Uznesenie č. 03/03/2019 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť   

Štatút mesta Rožňava podľa predloženého návrhu.
 
k     bodu č. 4  

VZN o     určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a     prevádzku na žiaka   
ZUŠ, dieťa MŠ a     dieťa školského zariadenia,  zriadených na území mesta Rožňava –   
návrh  
Mgr. Juraj Halyák – odprezentoval predložený materiál.

V zmysle § 6 ods. 12 písm. c) zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve 
a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 
mesto  určuje  výšku  finančných  prostriedkov určených  na  mzdy  a  prevádzku  na  žiaka 
základnej  umeleckej  školy,  poslucháča  jazykovej  školy,  dieťa  materskej  školy  alebo 
školského  zariadenia;  v  zariadeniach  školského  stravovania  na  potenciálneho  stravníka  – 
žiaka základnej školy. 

Finančné prostriedky na krytie  výdavkov škôl a školských zariadení  plynú  z troch 
zdrojov –  z  podielových  daní,  vlastných  príjmov  škôl  a  školských  zariadení  a vlastných 
príjmov mesta, ktoré budú súčasťou rozpočtu mesta na roky 2019 – 2021.

Príloha  č.  1  bola  spracovaná  v 2  alternatívach A  a B,  na  základe  údajov 
zverejnených  Ministerstvom financií SR pre rok 2019, ktoré slúžili ako podklad pre výpočet 
výšky hodnotového koeficientu pre jednotlivé kategórie. 

Návrh prílohy – alternatívy A vychádza z §6 ods. 12 písm. j)  zákona č. 596/2003 Z. 
z., ktorý  umožňuje  obciam poskytnúť na žiaka cirkevnej základnej umeleckej školy, žiaka 
súkromnej  základnej  umeleckej  školy,  poslucháča  cirkevnej  jazykovej  školy,  poslucháča 
súkromnej jazykovej školy, dieťa cirkevnej materskej školy, dieťa súkromnej materskej školy, 
dieťa  cirkevného  školského  zariadenia  a dieťa  súkromného  školského  zariadenia  finančné 
prostriedky  najmenej  vo  výške  88% zo  sumy  určenej  na  mzdy  a prevádzku  na  žiaka 



základnej  umeleckej  školy,  poslucháča  jazykovej  školy,  dieťa  materskej  školy,  dieťa 
školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti obce, v cirkevných zariadeniach školského 
stravovania  a v súkromných  zariadeniach  školského  stravovania  finančné  prostriedky 
najmenej vo výške 88% zo sumy určenej na mzdy a prevádzku na stravovanie žiaka školy 
v zriaďovateľskej pôsobnosti obce.

          Príloha – alternatíva A uvádza financovanie cirkevných a súkromných škôl a školských 
zariadení a zariadení školského stravovania v rovnakej výške (100%) ako u škôl a školských 
zariadení a zariadení školského stravovania v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta.
          V prípade  schválenia  VZN  s prílohou  –  alternatívou  A  (100  %)  dôjde 
v navrhovanom rozpočte  mesta  k výpadku  vo  výške  cca  56  800,-  €,  ktoré  plánujeme 
použiť na opravy mestského majetku v prospech všetkých obyvateľov mesta.

Diskusia:
Ing. Róbert Beník –  chápe finančný dopad na rozpočet mesta v prípade schválenia 100%-
tnej  výšky  dotácie,  ale  je  proti  diskriminácii  žiakov  len  preto,  že  nenavštevujú  školu 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. Predniesol návrh na schválenie 95% tnej dotácie v tomto 
roku a v ďalšom schváliť 100% tnú výšku dotácie. 
Zoltán Várady – pridáva sa k názoru o diskriminácii žiakov ktorí navštevujú cirkevné školy 
a navrhuje schváliť 100 % tnú výšku dotácie.
PhDr.  Peter  Lörincz –  vzniesol  dotaz,  že  akým  spôsobom  vykonáva  mesto  kontrolnú 
činnosť pridelených prostriedkov napr. Súkromného centra ŠPP.
Predseda komisie dal hlasovať o pozmeňujúcom návrhu Ing. Róberta Beníka na schválenie 
95%  tnej  výšky  dotácie.  Hlasovalo  9  prítomných  členov  komisie  a za  prijatie  tohto 
pozmeňujúceho návrhu boli 4, takže návrh neprešiel. 
Následne dal hlasovať za Alternatívu A a to 100% tnú výšku dotácie. Za Alternatívu A bol 
jeden člen komisie, takže táto nebola odsúhlasená.
Potom členovia komisie hlasovali za prijatie uznesenia s Alternatívou B – 88% tnú výšku 
dotácie.
 
Číslo hlasovania: 6 
Bod rokovania:  VZN o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, 
dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia, zriadených na území mesta Rožňava – návrh  

Číslo uznesenia:   04/03/2019
Členovia komisie hlasovali: 9

1/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

2/ Mgr. 
Zoltán 
Breuer

3/ Mgr. 
Richard 
Szőllős

4/ PhDr. 
Peter 
Lőrincz

5/ 
Zoltán 
Várady

6/ Mgr. 
Zuzana 
Hencelov
á

7/ Mgr. 
Zuzana 
Hamelliov
á 

8/ Mgr. 
Blanka 
Boldiová

9/ Ing. 
Róbert 
Beník

za za za za zdržal sa zdržal sa za zdržal sa zdržal sa

Uznesenie č. 04/03/2019 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 
Všeobecne záväzné nariadenie  o určení  výšky finančných prostriedkov určených na mzdy 
a prevádzku  na  žiaka  ZUŠ,  dieťa  MŠ a dieťa  školského zariadenia,  zriadených  na  území 



mesta  Rožňava  podľa  predloženého  návrhu  a s určením  výšky  dotácie  pre  cirkevné 
a súkromné školské zariadenia v prílohe č. 1 podľa alternatívy B (88 %),

k     bodu č. 5  
VZN  mesta  Rožňava  o     zabezpečení  stravovania  v     zariadení  školského  stravovania   
v     zriaďovateľskej pôsobnosti mesta – návrh na zmeny a doplnenie  

Nakoľko predkladateľ  materiálu  Mgr.  Juraj  Halyák bol  zavolaný  prezentovať  materiál  na 
zasadnutí komisie výstavby, materiál predložil Ing. Ivan Nemčok.

Predkladané VZN bolo predmetom rokovania Komisie vzdelávania a mládeže už dňa 
7.2.2019, kde ho komisia stiahla z rokovania na dopracovanie a opätovné predloženie. Ako sa 
uvádza  v zápisnici:  „Mgr.  Zoltán  Breuer,  Mgr.  Richard  Szőllős,  Mgr.  Matúš  Bischof  – 
namietali nepripravenosť predloženého materiálu z pohľadu analýzy očakávaných režijných 
nákladov a považujú to za neodôvodnený nárast bez podrobnej finančnej analýzy. Mgr. Matúš 
Bischof požadoval aj predchádzajúce prerokovanie v radách škôl a dotazník medzi rodičmi 
o počte stravníkov od 09/2019.“
Predkladaný  materiál  navyšuje  poplatky  rodičov  len  o výšku  poplatku  za  zmenu  pásma 
prechodom z     2. finančného pásma nákladov na nákup potravín na 3. pásmo.   O nutnosti tohto 
kroku komisia nepochybovala už ani na predchádzajúcom zasadnutí. Výška poplatku za réžie 
ostáva bez zmeny. 
Druhým dôvodom je zmena zákona č. 544/2010 Z. z. o dotáciách v pôsobnosti Ministerstva 
práce, sociálnych vecí a rodiny SR, na základe ktorej  štát poskytuje vybraným skupinám 
stravníkov 1,20 € ako príspevok na stravu. Od 1. 1. 2019 sú to deti prípravného ročníka 
materských škôl a deti MŠ a ZŠ v hmotnej núdzi a od 1. 9. 2019 by sa tento príspevok štátu 
mal vzťahovať aj na všetkých žiakov základných škôl. 
Tretím dôvodom je zmena spôsobu úhrady príspevku rodiča na čiastočnú úhradu režijných 
nákladov.  Vychádzajúc  z porady  vedúcich  školských  jedální  a praxe  zavedenej  v iných 
mestách navrhujeme túto úhradu oddeliť od úhrady nákladov na nákup potravín. Stala by 
sa  nevratnou  pri  vynechaní  školskej  dochádzky  žiakom  základnej  školy  alebo  dieťaťom 
materskej školy. Argumentom pre tento krok je fakt, že napriek neprítomnosti žiaka v škole 
školské jedálne fungujú a náklady na ich prevádzku (mzdy, energie) je potrebné uhrádzať. Pri 
priemernom počte 20 dní vyučovania v mesiaci a súčasnej výšky tohto príspevku 0,10 € na 
deň to pri trojmesačnej periodicite činí 6 € na žiaka. Takže celková cena stravného lístka pre 
rodiča  sa  zmení  len  o navýšenie  z dôvodu  zmeny  pásma  a  oddelenie  úhrady  režijných 
nákladov nebude mať iný vplyv na cenu lístka. Ide len o administratívny krok rozdelenia ceny 
stravného  lístka  na  nákup  potravín  a čiastočnú  úhradu  režijných  nákladov.  Rodič  bude 
dostávať,  tak ako doteraz, šek každý mesiac na úhradu sumy na nákup potravín, ktorá pri 
neprítomnosti  žiaka  sa  bude vracať  a raz  za  tri  mesiace  dostane  šek na čiastočnú  úhradu 
režijných nákladov a táto suma bude nevratná. 

Diskusia:

Prítomní si v krátkej diskusii ozrejmili niektoré aspekty návrhu.



Číslo hlasovania: 7  
Bod  rokovania:  VZN  mesta  Rožňava  o zabezpečení  stravovania  v zariadení  školského  stravovania 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta – návrh na zmeny a doplnenie

Číslo uznesenia:   05/03/2019
Členovia komisie hlasovali: 9

1/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

2/ Mgr. 
Zoltán 
Breuer

3/ Mgr. 
Richard 
Szőllős

4/ PhDr. 
Peter 
Lőrincz

5/ 
Zoltán 
Várady

6/ Mgr. 
Zuzana 
Hencelov
á

7/ Mgr. 
Zuzana 
Hamelliov
á 

8/ Mgr. 
Blanka 
Boldiová

9/ Ing. 
Róbert 
Beník

za za za za zdržal sa za za za za

Uznesenie č. 05/03/2019 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 
zmeny  a  doplnenie  Všeobecne  záväzného  nariadenia  mesta  Rožňava  o zabezpečení 
stravovania v zariadení školského stravovania v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta v § 4 ods. 
9, 10 a 11 a v prílohe č. 1 a č. 2 podľa predloženého návrhu.

k     bodu č. 6  
Koncepcia škôl a     školských zariadení mesta Rožňava na obdobie 2019-2023 – návrh  
PaedDr. Janka Mičudová – odprezentovala predložený materiál
Koncepcia škôl a školských zariadení na obdobie 2019 – 2023 v meste Rožňava je strategický 
dokument  ,  ktorého  cieľom je  vytvoriť  podmienky  pre  rozvoj  školstva  v meste  v zmysle 
zákona č.596/2003 Z. z. o štátnej správe a školskej samospráve v znení neskorších predpisov 
a zákona č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní, vytvoriť priestor pre realizáciu cieľov, 
ktoré vyplývajú   z dokumentu Program rozvoja mesta – program 7:  Školstvo – s cieľom:
Skvalitniť  výchovno-vzdelávací  proces  v  školách  v  zriaďovateľskej  pôsobnosti  mesta  
Rožňava 
Opatrenia:
č.  1  Rekonštrukcia  a  modernizácia  škôl,  školských  areálov  a  školských  športovísk  a  
modernizácia vybavenia škôl a školských zariadení 
č.  2  Racionalizácia  a  optimalizácia  siete  škôl  a  školských  zariadení  v  zriaďovateľskej  
pôsobnosti mesta Rožňava. 
č.  3  Zlepšenie  podmienok  pre  realizáciu  výchovno-vzdelávacieho  procesu  pre  deti  so  
špeciálnymi výchovno-vzdelávacími potrebami. 
č.  4  Zníženie  sociálno-patologických  javov  v  školách  efektívnejšou  spoluprácou  „škola  -  
rodina“. 
Ide  o otvorený  dokument,  ktorý  rieši  základný  systém  riadenia  mesta  a činnosť 
zainteresovaných  subjektov  v oblasti  školstva.  Koncepcia  škôl  a školských  zariadení  je 
vypracovaná na obdobie na obdobie 2019 – 2023. Vychádza zo základných strategických 
dokumentov platných na národnej a regionálnej úrovni, platnej legislatívy pre oblasť školstva. 
Na  tvorbe  Koncepcie  sa  podieľali  riaditelia  základných  a materských  škôl,  základnej 
umeleckej školy, zamestnanci školských zariadení,  zamestnanci odboru školstva. Vznikla na 
základe analýz školstva v predchádzajúcom období. Je rozdelená do 3 častí :



1. Východiská pre stanovenie koncepčných zámerov na úseku školstva na základe plnenia 
cieľov do roku 2018
2. Súčasný stav a očakávania
3. Financovanie škôl a školských zariadení

Pred diskusiou k uvedenému materiálu dal podpredseda komisie poslanec Mgr. Zoltán Breuer 
návrh na stiahnutie materiálu.
Komisia hlasovaním kde bol za stiahnutie 1 člen komisie tento návrh neschválila a materiál sa 
prejednával podľa programu.

Diskusia:
V diskusii k prerokovávanému materiálu vystúpili viacerí členovia komisie a prítomní hostia:
PhDr. Peter Lörincz 

 chýba existencia triedy 0-tého ročníka na niektorej základnej škole s VJS

 z dôvodu prijatia  zákona  o povinnej  predškolskej  výchove  nám narastie  počet  detí 
v MŠ a 0-tý ročník by pomohol zmierniť tento tlak

 je  potrebné  otvoriť  VZN  o školských  obvodoch  a reálnejšie  rozdeliť  ulice  medzi 
jednotlivé školy

 v koncepcii  sa  nepočíta  s úbytkom  žiakov  v piatom  a ôsmom  ročníku  na  8  ročné 
gymnázium a bilingválne školy

 v koncepcii chýba podrobnejšie rozpracovanie problematika detí a žiakov so ŠVVP

 vzniesol otázku či sa nebude rozširovať MŠ Krátka

 čo s deťmi s mestskej časti Nadabula

 chýba prepojenie so strednými školami v meste

 absentuje trieda pre autistické deti
Mgr. Richard Szőllős  

 reagoval na existenciu 0-tého ročníka, že treba vychádzať z priestorových možností 
škôl a jeho škola tieto možnosti už nemá

 riaditelia  vo svojich koncepciách s odlivom žiakov v uvedených ročníkoch počítajú 
a nevidí to ako veľký problém

 vidí  problém  v zverejnenej  SWOT  analýze,  ktorá  si  priamo  odporuje  v silných 
a slabých stránkach a nevie z čoho vychádza

 zdá sa mu nízky priemerný počet žiakov na jednu triedu v SŠ J.A.Komenského 5 – je 
spôsobený existenciou dvoch tried 0-tého ročníka s nižším počtom žiakov

Ing. Róbert Beník

 nazval predložený materiál „historickým materiálom“

 v koncepcii mu chýba ako chceme zlepšiť výchovno-vzdelávací proces

 koncepcia je 10 rokov pozadu

 vôbec nemáme v koncepcii riešené nadpriemerne inteligentné deti
PhDr.  Janka Mičudová -  v priebehu celej  diskusie  reagovala  na jednotlivé  pripomienky 
členov komisie



 koncepcia  je  otvorený  materiál  do  ktorého  budú  zapracované  pripomienky  členov 
komisie a aj pripomienky z neformálneho stretnutia poslancov a riaditeľov škôl, ktoré 
je plánované na pondelok 18.3.2019

Mgr. Matúš Bischof

 tiež upriamil pozornosť na nedostatky SWOT analýzy

 predkladaný materiál nemá vízie ani cieľ a nedá sa nazvať koncepciou

 chýba široká diskusia odbornej verejnosti

 jediný koncepčný krok celého materiálu je snaha o zatvorenie MŠ Pionierov

 chýba  mu  samostatná  analýza  prečo  rožňavské  školy  sú  v testovaní  piatakov 
a deviatakov na chvoste v hodnotení škôl a aké opatrenia urobia riaditelia jednotlivých 
škôl v tomto smere

Mgr. Zuzana Hencelová

 ako  riaditeľka  MŠ  Pionierov  sa  spýtala  ako  sa  vlastne  počíta  v koncepcii  s jej 
materskou  školou,  lebo  hovorí  sa  o viacerých  možnostiach  –  rušenie,  sťahovanie, 
vyraďovanie  zo  siete.  PaedDr.  Janka  Mičudová  odpovedala,  že  zápis  prebehne 
v riadnom termíne.  

Mgr. Zotán Breuer

 upozornil na nesúlad pravej a ľavej strany SWOT analýzy

 v koncepcii chýbajú kroky, že ako ďalej vo všetkých oblastiach

 otázka čo s odborným rastom pedagogických pracovníkov
Mgr. Michal Drengugiak

 upozornil  na  pokles  počtu  obyvateľov  v jednotlivých  rokoch  1998,  2008,  2018 
a pripomenul,  že koncepcia vo svojich riešeniach  by na tento trend mala reagovať 
a svojimi odporúčaniami v oblasti školstva by mala motivovať rodičov, aby ostávali 
v Rožňave. 

Po  ukončení  diskusie  dal  predseda  komisie  Mgr.  Eduard  Mihók hlasovať  o stiahnutí 
materiálu na dopracovanie a doplnenie na základe pripomienok diskutujúcich.

Číslo hlasovania: 8  
Bod rokovania: Koncepcia škôl a školských zariadení mesta Rožňava na obdobie 2019-2023 – návrh

Číslo uznesenia:   06/03/2019
Členovia komisie hlasovali: 9

1/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

2/ Mgr. 
Zoltán 
Breuer

3/ Mgr. 
Richard 
Szőllős

4/ PhDr. 
Peter 
Lőrincz

5/ 
Zoltán 
Várady

6/ Mgr. 
Zuzana 
Hencelov
á

7/ Mgr. 
Zuzana 
Hamelliov
á 

8/ Mgr. 
Blanka 
Boldiová

9/ Ing. 
Róbert 
Beník

za za za za za za za za za

Uznesenie  č.  06/03/2019 –  komisia  prerokovávaný  materiál  sťahuje  z rokovania  na 
prepracovanie a doplnenie o pripomienky jednotlivých členov komisie. 

k     bodu č. 7  



Plnenie uznesení

Ing. Ivan Nemčok –  skomentoval predložený materiál

Diskusia:

Bez pripomienok. 

k     bodu č. 8  
Rôzne

Mgr.  Richard  Szőllős  –  predniesol  otázku  aké  poplatky  majú  cirkevné  školy  v meste 
Rožňava na čiastočnú úhradu nákladov pre ŠKD. Ing. Ivan Nemčok sa podujal oslovením 
riaditeľov škôl zistiť výšku tohto poplatku. 
Mgr.  Matúš  Bischof  -  spýtal  sa  prečo  mesto  aktívne  podporuje  „vykrádanie“  našich 
základných  škôl  strednými  školami  v piatom a ôsmom ročníku a chýba  mu aktívna  práca 
s rodičmi žiakov piatych a ôsmych ročníkov. Zastáva názor, že naše základné školy poskytujú 
týmto žiakom rovnako kvalitné  vzdelanie  ako stredné školy  a úplne  by stačilo,  aby žiaci 
nastúpili na stredné školy po absolvovaní základnej školy. 

Zapísal: Ing. Ivan Nemčok                         Mgr. Eduard Mihók v.r.
               tajomník komisie          predseda komisie
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